
Protokoll fra møte i Fjære Menighetsråd tirsdag 12. februar 2019 

 

Tilstede: Per Arne Gulstad, Per Kristian Finstad, Helge Spilling, Anne Rydland 

Hodnebrog, Helle Brindsverd Taasti og Gerd Elsie Larsen. 

 

Forfall: Inger Johanne Dalholt Arnevik, Håkon Lindeberg og Elin Rogn Nilsen. 

 

Sak 1/2019 Godkjenning av protokoll fra møte 13.12.2018 

Vedtak: 

Protokoll godkjent. 

 

 

Sak 2/2019 Plan for ny kirkegård på Fjære. 

Håvard Bache orienterte om plan for ny gravlund på Fjære. 

Vedtak: 

Menighetsrådet har hatt en gjennomgang av plan for ny 

gravlund ved Fjære kirke og synes prospektet ser fint ut. For 

menighetsrådet er det viktig at det blir tilstrekkelig med 

parkeringsplasser i anleggsperioden og ønsker derfor at østre 

parkeringsplass og ny vestre parkeringsplass opparbeides først. 

God belysning på den nye gravlunden er også viktig. Under 

anleggsperioden er det viktig at det tas hensyn til kirkelige 

handlinger. 

 

 

Sak 3/2019 Regnskap 2018. 

Vedtak: 

Menighetsrådet godkjente regnskapet for 2018. 

 

 

Sak 4/2019 Årsmelding 2018 

Vedtak: 

Menighetsrådet godkjente årsmeldingen for 2018. 

 

 

Sak 5/2019 Årsmøte i Soltun fond. 

Vedtak: 

Menighetsrådet godkjente årsmelding og regnskap for Soltun 

fond. 

 

 

Sak 6/2019 Årsfest for menigheten 19. mars. 

Vedtak: 

Årsfesten blir på FMU 19. mars kl. 18. Det blir blant annet 

årsmelding og regnskap, sang av Joy, servering av lapskaus, 

quiz m.m. 

 

 

Sak 7/2019 Evaluering av gudstjenester og arrangementer. 

Vi har hatt en fin julenattiné i Fevik-hallen og flotte 

julegudstjenester med mye folk spesielt på julaften. På nyåret 

hadde vi temakveld om bønn. Ikke så mange deltakere, men en 

fin samling for de som var der. Kick off for ny kirke på Fevik, 

som ble arrangert på Strand hotell, ble en suksess. Det var stor 

oppslutning av Fevik-folk, politikere og andre. Jan Erik Larsen 

holdt et gnistrende foredrag. 

 



 

Sak 8/2019 Eventuelt. 

Brev fra diakoniutvalgene i Landvik og Grimstad om 

opprettelse av 100% diakonstilling i Grimstad. 

Vedtak: 

Menighetsrådet utsetter saken til neste møte, for å kunne skaffe 

mer informasjon om hva vi forplikter oss til økonomisk ved 

opprettelse av en slik stilling. 

 

 

Orienterings

saker 

Ny kirke Fevik. 

Per Arne orienterte om at det nå tas kontakt med kommunen 

angående reguleringsplan. 

 

Gi en god start. 

Flott at vi har greid å få 20 nye givere, men det må jobbes 

videre med å øke antallet. 

 

Fevik barnehage. 

Det ble orientert om at regnskapet for Fevik barnehage viser 

underskudd for 2018. 

Seniorkafé for menn. 

Dette starter opp 28. mars i Fevik kirke. Per Arne Gulstad og 

Dag Moen tar ansvar for denne samlingen. Bent Sætra er kåsør 

med emnet «Fevik vokser frem». Neste samling blir på FMU-

bygget 25. april. Oddvar Skaiaa og Odd Gunnar Larsson har 

ansvar og Ådne Fossnes holder innlegg og svarer på spørsmål 

om seniorer i trafikken. 

 

Valg av nytt menighetsråd. 

Nominasjonskomitéen er i gang med å ringe rundt til aktuelle 

kandidater. 

 

 

 
 


